



CMP/JUL/2024/0015

إعلان  
Announcement

Date	21/07/2024	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	تعيين صانع السوق وموفر السيولة Appointment of Market Maker and Liquidity Provider	الموضوع
Information	<p>بالإشارة إلى موافقة المساهمين بتاريخ 26 مارس 2023 على تعيين صانع السوق لأسهم جي إف إنش ، تود مجموعة جي إف إنش المالية أن تعلن لمساهميها والأسواق أنها قد حصلت على الموافقات الرقابية اللازمة لتعيين سيكو كصانع سوق لأسهم مجموعة جي إف إنش المالية في بورصة البحرين و بي اتش ام كابيتال كموفر سيولة في سوق دبي المالي وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وبذلك سيتم البدء بنشاطاتهم من تاريخ 22 يوليو 2024.</p> <p>هذه الموافقة سارية حتى 11 يوليو 2025 وأي تمديد سيخضع لموافقة مسبقة من الجهات الرقابية. وتمثلياً مع لوائح مصرف البحرين المركزي، يمكن لسيكو و بي اتش ام كابيتال بشكل جماعي امتلاك ما لا يزيد عن 3% من إجمالي الأسهم المصدرة لمجموعة جي إف إنش المالية.</p> <p>With Reference to the shareholders' approval on 26<sup>th</sup> March 2023 on the appointment of Market Maker for GFH shares, GFH Financial Group would like to announce to its shareholders and the markets that it has received the required regulatory approvals to appoint SICO as Market Maker for GFH's shares listed on Bahrain Bourse ("BHB") and BHM Capital as Liquidity Provider for the shares listed in Dubai Financial Market ("DFM") and Abu Dhabi Securities Exchange ("ADX"). SICO and BHM Capital will commence their activities starting from 22<sup>nd</sup> July 2024.</p> <p>The approval is valid until 11<sup>th</sup> July 2025 and any extension will be subject to prior regulatory approvals. In line with Central Bank of Bahrain's regulations, SICO and BHM Capital can collectively hold no more than 3% from the total issued shares of GFH.</p>	المعلومة

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهرى	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	